



Great God, Great Love

"Love... bears all things, hopes all things, endures all things." 1 Corinthians 13

Two years ago, God triumphantly presented Ark Baptist Church with an incredible gift of His love: a new church building. As our 2nd anniversary nears, we humbly invite you and your loved ones to join us for our Banquet of Love, which includes a three course meal, games, and prizes. Please join us as we celebrate the overwhelming love of God.

偉大的神，偉大的愛

兩年前，榮耀的神將一棟美麗的建筑奇蹟般地送給了方舟浸信教會。在這份愛的禮物週年慶的時節，我們誠摯地邀請您和您所親愛的人一同來參加「愛的晚宴」。晚宴包含美食，餘興節目和獎品。盼望您的到來，和我們一起分享神豐盛的愛。



As space is limited, please RSVP to anchoryouthabc@gmail.com before February 9th. Please include: 1. Names of adults. 2. Total attending number. 3. Food allergies.

因座位有限，請於2/9前寄電郵至 anchoryouthabc@gmail.com 預約訂位。並告知 1. 成人姓名 2. 總共出席人數 3. 對任何過敏食物。

Formal attire for the evening. Free children's program and dinner will be provided. Individuals and families are both welcome to join in celebrating the love of God.

請穿著正式服裝參加晚宴。孩童另有晚餐和節目安排。歡迎個人或全家參加，享受神的愛。

Ark Baptist Church: 380 Montague Expressway, Milpitas, CA 95035. 408-526-1312



You are cordially invited to Ark Baptist Church's

Banquet of Love 2014

Friday, February 14 | 7pm-9:30pm

**方舟浸信教會誠摯地邀請您參加
2014 愛的晚宴**